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شماره ۲۰ را انتخاب کردم

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقي

يحیي نق مي زند يا حق دارد؟
يحيي گل محمدي در كنفرانس مطبوعاتي قبل از بازي با فولاد خوزستان مدعي 
شده نام ۱۳ بازيكن را براي تقويت پرسپوليس به باشگاه داده ولي يك نفر از آنها 
هم جذب نشده اند! همان طور كه مي دانيد پرسپوليس فقط احمد گوهري را به 
عنوان دروازه بان دوم جانشين رادوشويچ  كرد و در ساير خطوط هنوز نتوانسته 
بازيكنان مورد نظر خود را جذب كند. در اين ميان بايد ديد گل محمدي كه قبلًا 
هم انتقاداتي از سميعي و صدري انجام داده بود، قصد بهانه آوردن دارد و به قول 
معروف نق مي زند يا حقايق را مي گويد؟ آنچه مسلم است پرسپوليس به همه 
اين ۱۳ بازيكن نياز نداشــت اما يحيي انتظار داشت حداقل 4 نفر از آنها جذب 
شــوند تا تيمش مثل نيم فصل دوم فصل گذشته در چند پست تقويت شود. او 
حالا بايد تيمش را با همين نفرات فعلي براي ديدار ســوپرجام و البته نيم فصل 
دوم ليگ برتر آماده كند اما سؤال اينجاست كه چرا درويش پاسخ اظهارات يحيي 
را نمي دهد؟ به هر حال همه مي دانند آرزوي بسياري از بازيكنان حضور در تيم 
بزرگي چون پرســپوليس است و طبعاً اين تيم راحت تر از ساير تيم ها مي تواند 
بازيكنان مورد نظر خود را جذب كند اما اينكه چنين اتفاقي رخ نمي دهد، حتماً 
دلايلي دارد كه هيچ كس بهتر از درويش نمي تواند آنها را توضيح بدهد. در زمان 
انتخاب مديرعامل براي پرسپوليس هم نوشتيم كه مكانيزم انتخاب مدير عامل 
براي تيم هاي پرسپوليس و استقلال غلط است و معمولاً هر مدير مي رود، يك 
مدير ضعيف تر از او مي آيد! حالا هم يحيي حرف هايي مي زند كه در واقع به نوعي 
تأييد ادعاي ماست اما درويش هنوز فرصت دارد تا پرسپوليس را طبق ليستي 
كه گل محمدي داده، تقويت كند و حداقل جلوي بهانه هاي احتمالي او را بگيرد. 

البته اگر مديرعامل جديد پرسپوليس اين كاره باشد.

درخشش عليرضا بيرانوند در طول چند 
سال گذشته اين بازيكن را بدل به يكي 
از ستاره هاي بزرگ و محبوب فوتبال 
ايران كرده اســت. تقريباً همه مردم با 
داستان زندگي گلر شماره يك تيم ملي 
آشنا هستند و آن را شنيدند. مردم ايران 
مي دانند عليرضا براي رسيدن به جايگاه 
فعلي اش چه سختي هايي كشيده است. چندي 
قبل مرتضــي علــي عباس ميرزايــي يكي از 
كارگردانان كشورمان شــروع به ساختن فيلم 
ســينمايي زندگي بيرانوند كــرد. عوامل فيلم 
ســينمايي زندگي عليرضا بيرانوند با حضور در 
روستاي دارايي خرم آباد، اين فيلم را كليد زدند. 
بعد از گذشت چند ماه و اتمام فيلمبرداري، فيلم 
بيرو آماده جشنواره فجر شد و از چند روز قبل و 
با شروع جشنواره چهلم، فيلم بيرو هم اكران شد. 
خود عليرضا در قسمتي از اين فيلم جلوي دوربين 
رفته ولي بخش زيادي از اين فيلم را بدل بيرانوند 
بازي مي كند. با اعلام فيلم هاي راه يافته به بخش 
مسابقه سينماي ايران )سوداي سيمرغ( مشخص 
شد فيلم زندگي ســتاره تيم ملي در اين بخش 
حضور دارد و توسط هيئت داوران مورد بررسي 
قرار خواهد گرفت ولي براي اينكه بدانيم جايزه اي 
به اين فيلم تعلق خواهد گرفت يا خير، بايد تا روز 
پاياني جشنواره منتظر بمانيم. عليرضا بيرانوند كه 
بعد از چند روز قرنطينه شــدن به خاطر ابتلا به 

كرونا نتوانسته بود براي ديدن فيلمش به سينما 
برود، بالاخره شنبه شــب و بعــد از اينكه جواب 
آخرين تستش منفي شد، براي ديدن فيلم كنار 
مردم، راهي سينما شد. گزارش اتفاقات و حواشي 
حضور بيرانونــد در اكران فيلم بيــرو را در اين 

گزارش مي خوانيد. 
 بيرانوند به همراه خانواده آمد 

عليرضا بيرانوند به همراه همسر و دو فرزند خود 
و همچنين خواهر همسر و باجناق خود به سالن 
سينما آمد تا خانوادگي پاي ديدن فيلم زندگي  اش 
بنشيند. از آنجايي كه ســالن سينما در يكي از 
مجتمع هاي تجاري تهران واقع شــده بود، افراد 
زيادي در اين مركز تجاري حضور داشتند. اين 
عده و البته افرادي كه براي ديدن فيلم آمده بودند، 

به محض ديدن عليرضا به سمت او هجوم آوردند 
و خواســتار گرفتن عكس يادگاري با ستاره تيم 
ملي شدند. بيرانوند هم با حوصله سعي كرد با همه 
طرفدارانش عكس بگيرد و تا جايي كه امكان پذير 
بود، اين كار را انجام داد. گفتني اســت بيرانوند 
بدون شك جزو محبوب ترين چهره هاي فوتبال 

ايران در چند سال گذشته بوده است. 
 برخورد جالب بيرانوند با بدلش 

همان طور كه مي دانيد حسين بيرانوند، جوان 
بروجردي نقش بدل بيرانوند را در فيلم زندگي 
عليرضا بازي كرد. او كه در مصاحبه هايش از 
علاقه زياد به عليرضا صحبــت كرده بود، به 
محض ديدن بيرانوند، او را در آغوش كشيد و 
عليرضا هم برخورد گرمي با او داشت و حسابي 

بدلش را تحويــل گرفت. عليرضا براي ديدن 
فيلم از چهره هاي مطرحي دعوت كرده بود تا 
به سالن ســينما بيايند. نفراتي چون مهدي 
رحمتــي، ابراهيــم ميرزاپــور، مرتضــي 
پورعلي گنجي، محمد دانشــگر، ســياوش 
يزداني، مهــدي دارابــي ) خواننــده گروه 
هوروش بند( و خواهــران منصوريان نفراتي 
بودند كه دعوت عليرضا را قبول كردند و براي 

ديدن فيلم خودشان را به سينما رساندند. 
 دليل غيبت پرسپوليسي ها چه بود؟

عليرضا به واسطه چند سال بازي براي پرسپوليس 
و رفاقت با بازيكنان اين تيم، از چند تن از بازيكنان 
حال حاضر پرســپوليس هم دعوت كرده بود تا 
براي ديدن فيلم بيرو به سينما بروند ولي به دليل 
اينكه دقيقاً كاروان پرسپوليس عصر شنبه براي 
انجام بازي سوپرجام بايد راهي سيرجان مي شد، 
مهمانان پرسپوليسي عليرضا نتوانستند در سينما 
حاضر شوند. از همين رو اين نفرات با عذرخواهي 
و تشكر از دعوت بيرانوند، ابراز اميدواري كردند تا 

در اكران عمومي فيلم را در سينما ببينند. 
 عليرضا براي اولين بار فيلمش را مي دید

نكته جالب اين بود كه خود عليرضا براي اولين 
بار فيلم زندگي  اش را به صورت كامل تماشــا 
مي كرد و تا قبل از آن موفق به ديدن فيلم نشده 
بود. از همين رو وقتي پخش فيلم شــروع شد، 
عليرضا با جديت خاصــي فيلم را ديد. يكي از 

اتفاقات تلخ فيلم بيرو مربوط به فوت دوســت 
قديمي عليرضا بود كه آنها با هم فوتبال شان را 
شــروع كردند و براي پيشرفت به تهران آمده 
بودند. اين اتفاق تلــخ همان موقع هم زندگي 
بيرانوند را به شدت تحت تأثير قرار داده بود ولي 
عليرضا با ديــدن اين اتفاق در فيلــم، دوباره 

احساساتي شد و براي دقايقي بغض كرد. 
 تشویق شدید بيرانوند توسط حضار 

تقريباً همه در جريان زندگي عليرضا و مسيري 
كه او براي موفقيت طي كرده بود، قرار داشتند. 
مردم مي دانند بيرانوند چه سختي هاي عجيب و 
غريبي كشيد تا بتواند به جايگاهي كه الان دارد، 
برسد. از همين رو بعد از اتمام فيلم مردم حاضر در 
سينما به شدت عليرضا را مورد تشويق قرار دادند 

و بيرانوند هم از آنها تشكر كرد. 
 مهدي دارابي : فيلم بسيار 

خوش ساختي بود، تحت تأثير قرار گرفتم 
مهدي دارابي، خواننده گروه هوروش بند كه 
اين روزها طرفداران زيــادي بين مردم پيدا 
كرده، به واســطه رفاقت با بيرانوند در اكران 
فيلمش شركت كرد. بعد از پايان فيلم دارابي 
به ما گفت: من خيلي از فيلم خوشــم آمد. به 
نظرم هم متن قوي ای داشــت و هم بســيار 
خوش ساخت بود. واقعاً لذت بردم و به دوست 
عزيــزم عليرضا بيرانونــد و همچنين عوامل 

ساخت فيلم تبريك مي گويم. 

 دانشگر: مطمئنم فيلم بيرو پرفروش مي شود 
مدافع تيم فوتبال استقلال كه از دوستان نزديك 
بيرانوند به حساب مي  آيد، درخصوص فيلم بيرو 
گفت: خيلي فيلم خوبي بود و من به شــخصه از 
ديدن آن كيف كردم. به نظرم اين فيلم مي تواند 
موقع اكران خيلي پرفروش شــود و قطعاً مردم 
استقبال خوبي از فيلم بيرو خواهند كرد. از ديد 
من ديدن فيلم زندگي فردي مثل عليرضا بيرانوند 
خيلي مي تواند به جوان ها كمك كند تا متوجه 
شــوند يك فوتباليست چه سختي هايي را براي 

موفق شدن طي مي كند. 
 یزداني : قبل از دیدن فيلم، عليرضا 

همه چيز را لو داد 
سياوش يزداني مدافع ملي پوش استقلال كه يكي 
ديگر از حاضرين در سينما بود، درخصوص فيلم 
بيرو گفت: فيلم بسيار جذابي بود و من خيلي از 
ديدن آن كيف كردم. البته من قبل از ديدن فيلم 
تقريباً كل داستان را مي دانستم چون عليرضا همه 

چيز را لو داده بود. )با خنده(
 رحمتي : فيلم را دوست داشتم 

مهدي رحمتي ستاره سال هاي نه چندان دور تيم 
ملي و باشگاه استقلال درخصوص فيلم گفت: من 
فيلم را دوست داشتم و به همه عوامل فيلم بيرو 
و همچنين عليرضاي عزيز تبريك و خسته نباشيد 
مي گويم. اميدوارم بهترين اتفاقات براي اين فيلم 

در آينده پيش بيايد. 

در هياهوي صعود تيم ملي به جام جهاني  
و شــادي اهالي فوتبال طي روزهاي اخير، 
يكي از پيشكسوتان باشگاه پرسپوليس و از 
ملي پوشان سابق كشورمان در روزهاي اخير 
درگير پرونده  شكايت از يكي از همسايه هايش 
در آپارتماني كه در آن زندگي مي كند، شده 
است.  بهزاد داداش  زاده، پيشكسوت گيلاني 
باشگاه پرسپوليس با 40 بازي ملي كه سابقه 
پوشيدن پيراهن استقلال را نيز در كارنامه 
فوتبالي  اش دارد، روز گذشته با حضور در 
محل پزشــكي قانوني در رابطه با اتفاقات 
ناراحت كننده اي كه به تازگي در ساختمان 
محل ســكونتش براي خودش و فرزندش 
رخ داده، حضور يافته بود.  در تماسي كه 
با اين پيشكســوت پرســپوليس داشتيم 
بلافاصله پيگير شديم تا دليل حضور اين 
بازيكن خوش اخلاق فوتبال كشورمان كه 
در دوران فوتبالي  اش جزو فوتباليست هاي 
بي حاشيه تيم هاي مختلف كشورمان بود 
را در محل پزشــكي قانوني جويا شــويم. 
داداش  زاده كه ابتدا از بيان دليل حضورش 
طفره مي رفت در نهايت با اصرار خبر ورزشي 
گفت به دليل حمله يكي از همسايه ها به 
فرزندش، در همان ســاختماني كه در آن 

زندگي مي كنند، وقتي قصد داشته آنها را 
از هم جدا كند، خودش هم مورد ضرب و 
شــتم قرار گرفته است. در ادامه اظهارات 
داداش  زاده در ارتبــاط بــا اتفــاق تلخ و 
ناراحت كننــده اي كه براي خانواده  اش رخ 

داده را مي خوانيد.
  چه اتفاقي افتاده که به پزشــكي قانوني 

مراجعه کردید؟
بــراي گرفتن طول درمان و شــكايتي كه بابت 
درگيري در ســاختمان به وجود آمد، به اينجا 
آمده ام. اصلًا من گذرم به اين جور مراكز نمي افتد 
ولي متأسفانه وقتي طرف مقابل تان فردي باشد 
كــه هرچه تلاش مي كنيــم با او مــدارا كنيم 

نمي توانيم، در نهايت كار به اينجا مي كشد. 
  با چه کسي درگير شده اید؟

با پسر و پدري كه البته آقاي پدر، مدير ساختماني 
كه در آن زندگي مي كنيم هم هستند. اين آقا و 
پسرش در ساختمان ما آرامش را از اهل ساختمان 
سلب كرده اند و فرهنگ آپارتمان نشيني ندارند. 
علاوه بر اين پسرش وقت و بي وقت بر سر مسائل 
بي اهميت با پســرم جر و بحث مي كند و با طرح 
مسائل بي اهميت فوتبالي مثل بحث آبي و قرمز 
و اســتقلال و پرسپوليس، از اين طريق بهانه اي 

براي شروع بحث به وجود مي آورد. 

  حالا چه اتفاقي افتاده که به خاطرش کارتان به 
اینجا کشيده و به پزشكي قانوني مراجعه کرده اید؟

چنــد روز پيش وقتي قصد خروج از پاركينگ با 
ماشين را داشتيم، باز هم همان آقا به پسرم حرفي 
زد و او را ناراحت كرد. وقتي پسرم رفت دليل اين 
كارش را بپرســد، محكم به صورتش ضربه زد و 
عينكش را شكســت. پسرم دانشجو و سرش در 
كتاب و كامپيوتر است و خدا را گواه مي گيرم كه 
اصلًا اهل اين مسائل نيست. اصلًا اهل جر و بحث 
و دعوا نيست ولي ضربه محكمي به صورتش زد 
و آن را زخمــي كرد و يك ضربه هم به قفســه 

سينه  اش زد و او را مجروح كرد. 
  شما هم بودید؟

بله! وقتي اين صحنه را ديدم، بلافاصله جلو رفتم 
تــا آنها را جدا كنم كه نمي دانم با چه وســيله 
سختي كه در دستش بود، به سرم ضربه زد و با 
يك ضربه ديگر باعث شد دندانم بشكند و لبم 

پاره شود. 
  مشكلي با اهالي ساختمان ندارید؟

خدا مي داند كه ما در ساختمان آزارمان به مورچه 
نمي رســد. باور كنيــد بعد از اين همه ســال 
اجاره نشــيني در شــهرهاي مختلــف هنوز با 
صاحبخانه هايي كه در مشهد، اصفهان، شيراز و 
شهرهاي ديگر داشــتم ارتباط دارم. در همين 

ساختمان خودمان يك نفر نيست كه بگويد آزار 
من يا خانواده ام به كسي مي رسد اما اين آقاپسر 
و پدرش كه مهندس هم هست، كار و زندگي شان 
را تعطيل كرده اند و فقط باعث سلب آسايش من 

و خانواده ام مي شوند. 
  اقدام قضایي نكرده اید؟

شــكايت كرده ام و با مســتنداتي از عكس محل 
جراحت سرم، ضرب خوردگي ها، شكستگي دندان 
و صورت و سينه پسرم، همه را به پزشكي قانوني و 
مراجع ذيصلاح دادم. تازه علاوه بر شــكايت طول 
درمان هم مي گيرم. گرچه مي دانم آخرش هم بايد 

رضايت بدهم. ولي واقعاً اين رسمش نيست. 

  چطور؟
قرار نيســت چون يك پيشكســوت ورزشي 
هســتم، چون يك بازيكني بودم كه براي تيم 
ملي كشورم بازي كردم از حقم دفاع نكنم. ما 
هم مثل ساير ايراني ها حقوقي داريم اما آيا اين 
درست است كه از سر به زير بودن من و خانواده ام 

سوء استفاده شود؟ 
  ضارب با چه وسيله اي به شما حمله کرد؟

نمي دانم آن روز چه وسيله اي دستش بود! ولي 
چنان به ســرم كوبيد كه براي دقايقي هوش و 
حواســم ســر جايش نبود. خدا رحم كرد اتفاق 
بدتــري رخ نــداد. ممكن بود ايــن ضربه چند 

سانتي متر پايين تر از پيشاني به چشمم مي خورد 
و بينايي ام دچار مشكل مي شد. 

  همسایه ها براي این موضوع حاضر به شهادت 
هستند؟

نمي دانم چه بگويم! قطعاً بايد بيايند و بگويند. آنها 
مي دانند ماجرا از چه قرار است. البته لازم نيست 
كسي شــهادت بدهد چون پاركينگ خانه مان 
دوربيــن دارد و تمام تصاوير مربوط به حمله به 
پسرم و من در فيلم موجود است. كاملًا مشخص 
اســت كه ما اصلًا كاري به كار اين  فرد نداشتيم. 
من آنها را هم ضميمه شكايتم كردم و به نيروي 

انتظامي تحويل دادم. 

گزارشاكرانفيلمبيروباحضورستارهها

بيرانوند بغض كرد و تشويق شد

پرسپوليس در حالي امروز بايد در ديدار سوپرجام فوتبال ايران به 
مصاف فولاد برود كه بر اساس اعلام پزشك تيم فوتبال پرسپوليس، 
احسان پهلوان هافبك تكنيكي اين تيم به دليل ابتلا به كرونا همراه 
با كاروان پرسپوليس به سيرجان سفر نكرده و در قرنطينه خانگي به 
سر مي برد. احسان كه در بازي هاي اخير پرسپوليس دوباره به تركيب 
اصلي بازگشته بود، در ديدار مقابل فولاد هم قرار بود از ابتدا به ميدان 
برود ولي مثبت شدن تست كروناي اين بازيكن، اين فرصت را از پهلوان 
گرفت. بر اساس اخبار دريافتي از اردوي پرسپوليس و آخرين تمرين 
اين تيم در سيرجان، قرار است علي شجاعي به جاي احسان پهلوان در 

تركيب اصلي قرار بگيرد و از ابتدا به ميدان برود. 

يحيي گل محمدي و تيمش كه در ليگ برتر با تك گل مهدي عبدي از سد 
فولاد عبور كرده بودند، در انديشه تكرار آن پيروزي در سوپرجام فوتبال ايران 
هستند تا يك جام ديگر را هم به كلكسيون افتخارات خود اضافه كنند.  در 
آن سو جواد نكونام هم مي خواهد جام را از چنگ پرسپوليس درآورد همان طور 
كه پارسال در فينال جام حذفي يك جام را از استقلال گرفت. يحيي و جواد 
مي توانند با يك بازي فاتح يك جام شــوند و محبوبيت خود را نزد هواداران 
تيم شــان بالا ببرند. نكته مهم تر اينكه اگر پرســپوليس اين جام را بگيرد، 
قهرماني هاي قبلي خود در سوپرجام را تكرار كرده و با روحيه به مراتب بالاتري 
مســابقات ليگ برتر را دنبال مي كند. فولادي هــا هم مي توانند در صورت 
پيروزي بگويند بعد از فتح جام حذفي ســوپرجام را بالاي سر برديم و مثل 
اســتقلال، پرسپوليس را هم شكســت داديم پس شايسته حضور در ليگ 
قهرمانان آسيا هستيم. آنچه مسلم است در اين بازي نبرد ستاره ها درست 
مثل جدال انديشه هاي مربيان تعيين كننده خواهد بود. گل محمدي اميدوار 
است در اين بازي هم مهدي عبدي در نقش گلزن ظاهر شده و دروازه فولاد 
را باز كند. شاگردان نكونام در تعطيلات نيم فصل قصد جذب رشيد مظاهري 
را داشــتند كه در نهايت قيد او را زدند و پرسپوليس هم تا امروز فقط احمد 
گوهري را گرفته در صورتي كه فولاد توانسته با جذب چند بازيكن از جمله 
عليرضا كوشكي، آقاسي، رضاوند و خلعتبري تيمش را تقويت كند.  ختم كلام 
اينكه جنگ جام بين جواد و يحيي در سيرجان ديدني است. جنگي كه شايد 
مثل فينال  جام حذفي به وقت هاي اضافه و ضربات پنالتي هم كشيده شود. 

يک بازی يک جام

  يزداني : بيرانوند
  قبل از ديدن فيلم
 همه چيز را لو داد

   دانشگر: عالي بود 
   مطمئنم پرفــروش

  مي شود
ان
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داداش زاده: خدا رحم كرد كور نشدم سرودندانخودمراشكستندوصورتوسينهپسرممجروحشدحملهبهپدروپسرپرسپوليسي

 شجاعي جانشين پهلوان 
در تركيب پرسپوليس مي شود 

 اسامـی ۱۳ بازیکنی
 که  یحیی می خواست  
لـــو  رفت
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